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Lidová pranostika: 
Rosí-li v srpnu silně tráva, pěkné povětří se očekává 

 
 

SLOVO STAROSTY OBCE 

Vážení spoluobčané, 
vstupujeme do druhého prázdninového měsíce. Je pravdou, ţe se červenec počasím 
zrovna mimořádně nepředvedl, přesto se v naší obci mnohé opět posunulo kupředu. 
Jistě jste si všimli, ţe se podařilo opravit opět několik našich komunikací, na řadě 
dalších jsme provedli alespoň opravy výtluků. Vzhledem k téměř zoufalému stavu 
některých kanalizačních vpustí i částí dešťové kanalizace budeme zřejmě ještě 
v dohledné době v opravě pokračovat. Stejně jako loni Vás i letos budu v některém 
z příštích čísel informovat, kolik financí na tyto opravy obec vynaloţila. Neodpustím si 
však opět v této souvislosti malé „rýpnutí“. Chápu, ţe některé naše komunikace uţ 
mnoho let po opravě volaly. Někdy mám však pocit, ţe kdyţ uţ se je podaří zařadit 
do oprav (a věřte, ţe částky na rekonstrukce jsou nemalé), mají někteří spoluobčané 
pocit, ţe pokud uţ museli tak dlouho čekat, měli bychom snad jako bonus opravit 
hned také jejich vjezdy, nádvoří a kdoví co ještě. Dalším nešvarem je, ţe pokud firma 
provádějící opravu kus komunikace rozkope a sutiny si nachystá k odvozu na některý 
další den, odváţí často mnohem více sutin, neţ skutečně vykopala. Asi se nelze 
divit, ţe pokud je vykopán asfalt a na hromadě se objeví vzápětí kupa betonu, firmě 
se to nelíbí. Nám se to nelíbí také, protoţe i likvidaci pochopitelně platí obec. Snad 



se pro příště „potrefení“ chytnou za nos a nebudou nám zbytečně komplikovat 
práci… 
Zhruba od poloviny července panuje čilý ruch také v areálu základní školy. Jak jsem 
jiţ dříve hovořil, podařilo se zde získat dotaci ve výši 3,5 milionu Kč na kompletní 
rekonstrukci spojovacího krčku (terasy) mezi hlavní budovou školy a školní jídelny. 
Celá terasa bude zastřešena, čímţ se vyřeší neustálý problém se zatékáním do 
šaten v suterénu a tyto šatny budou zároveň nově opraveny. Naše děti si určitě 
důstojnější šatny zaslouţí a navíc se opět rozšíří školní prostory pro různorodé 
vyuţití.  
Dalším velkým úspěchem, na který uţ  dlouho čekali zejména občané Vrablovce, je 
zajištění přímého dopravního spojení mezi Ludgeřovicemi a Vrablovcem. Občané jiţ 
dlouho po tomto spojení volali s ohledem na nutnost přestupování při jízdě do středu 
obce. Tato linka má slouţit především k přepravě k lékaři, na úřad, do zaměstnání, o 
víkendu do kostela, a zejména k přepravě ţáků do základní školy v Ludgeřovicích. 
Po velmi intenzivním jednání, která jsem vedl se společností Koordinátor ODIS, 
s.r.o. a Krajským úřadem Moravskoslezského kraje, mohu všem s hrdostí a 
radostí oznámit, že od 1.9.2008 bude na trase Vrablovec transformátor – 
Vrablovec střed – HP trend – Samoobsluha – Motel Taxi – Ludgeřovice hřiště – 
Ludgeřovice kostel a zpět jezdit linka 94. Tato linka bude zařazena do systému 
základní dopravní obslužnosti, spojení bude zajišťovat dopravce Radovan 
Maxner. Zároveň musím ovšem všechny občany na této trase požádat, aby ji 
opravdu v maximální míře využívali. Využitelnost této linky bude totiž 
sledována a vyhodnocována. Pokud bude příliš nízká, bude tato linka ze 
základní dopravní obslužnosti vypuštěna, což by s největší pravděpodobností 
znamenalo její zánik, neboť obec nebude schopna provoz linky hradit plně ze 
svého rozpočtu. Pevně věřím, že pokud už jsme tuto linku dokázali na základě 
dlouhodobých požadavků občanů zajistit, nenechají ji nyní právě občané 
samotní svým nezájmem opět „padnout“. Jízdní řád této linky je v zadní části 
zpravodaje. 
Jak uţ se stává pomalu tradicí a nutno dodat, ţe velmi milou, i v tomto čísle 
Zpravodaje mohu vyzvednout dalšího dárce krve z naší obce. Jsem skutečně 
překvapen a hrdý, kolik se u nás najde takto šlechetných spoluobčanů. Oblastní 
spolek Českého červeného kříţe tentokrát udělil v červnu Zlatou plaketu MUDr. 
Janského za 40 bezplatných odběrů krve panu Janu Vevjorkovi.  Samozřejmě i 
tento čestný dárce krve a krevní plazmy si zcela určitě zaslouţí naše upřímné 
poděkování.  
Závěrem mi dovolte popřát Vám všem příjemné proţití srpna - druhého 
prázdninového měsíce a zejména přece jen letnější počasí… 

 
Mgr. Daniel Havlík, starosta obce 

 

UDÁLOSTI V OBCI 

Usnesení 

z  11. zasedání Zastupitelstva obce Ludgeřovice, konaného dne 25.6.2008 
v Obecním domě na Vrablovci 

- ZO vzalo na vědomí platnost zápisu ze zasedání  ZO č.10 konaného dne 
23.4.2008.  

- ZO schválilo zprávu tajemníka OÚ o kontrole usnesení zastupitelstva obce 



č. 21, 4, 6,7, 8, 9 a 10  .  

- ZO rozhodlo o zrušení usnesení zastupitelstva obce č. 5.5. a) ze 4. zasedání 

konaného dne 6.6.2007. 

- ZO rozhodlo o záměru prodeje části obecních pozemků parc.č. 2915/2 –  

 orná půda a 2915/3 – orná půda v katastrálním území Ludgeřovice, v geometrickém 
plánu č. 2374-83/2008 ze dne 29.5.2008 označených jako  pozemky parc.č. 2915/2 
orná půda o  výměře 2730 m2, parc.č. 2915/3 – orná půda o výměře 2769 m2, parc.č. 
2915/11 – orná půda o výměře 1495 m2 a  2915/12 – orná půda o výměře 1577 m2. 

-  ZO pověřilo starostu obce zveřejnit záměr prodeje na úřední desce OÚ 
Ludgeřovice, a to v souladu s bodem ZO 4 b) tohoto usnesení. 

-  ZO stanovilo pro podání nabídek zájemců o odprodej následující kritéria: 

1) Minimální prodejní cena se stanoví na 500,- Kč/m2. 

2) Termín podání ţádostí o koupi pozemku se stanoví do 15.8.2008 do 12.00 hod. 
na podatelně OÚ Ludgeřovice v zapečetěné obálce z označením „Prodej 
pozemků“ s uvedením par.č.pozemku, o který má ţadatel zájem (2915/2, 
2915/3,2915/11 a 2915/12) a „Neotvírat“. Osobně doručované ţádosti budou 
přijímány v pracovních dnech a v pracovní době na podatelně OÚ Ludgeřovice. 
Podklady k prodeji pro ZO připraví výběrová komise ve sloţení po jednom 
zástupci kaţdé politické strany zastoupené v ZO. Člena komise nominuje kaţdá 
politická strana písemně starostovi obce do 31.7.2008. 

3) V kupních smlouvách bude smluvně zabezpečeno, ţe pozemky jsou určeny jen 
pro výstavbu rodinných domů. 

4) S kupními smlouvami na pozemky parc.č. 2915/2 a 2915/3 (dle G.P. dolní 
pozemky blíţe k lesu) budou současně uzavřeny smlouvy o budoucí smlouvě o 
zřízení věcného břemene pro výstavbu, ochranné pásmo a údrţbu plánované 
stoky splaškové kanalizace Vrablovec. 

5) Ţádosti, které nebudou obsahovat přesné uvedení parcely a nabídnutou kupní 
cenu, budou z projednávání předem vyloučeny. 

-  ZO rozhodlo o záměru směny obecního pozemku parc.č. 2743/1 – orná  půda 
v k.ú.Ludgeřovice o výměře 2 611 m2, za pozemky parc.č. 3088/2 –  trvalý travní 
porost o výměře  2 721 m2 a parc.č. 3088/3 – ostatní plocha,  jiná plocha o výměře 
887 m2 v k.ú. Ludgeřovice,   

     Rozdíl ve výměrách směňovaných pozemků nebude finančně dorovnán.  

- ZO pověřilo starostu obce k přípravě podkladů pro realizaci směny (znalecký 
posudek  potřebný pro výpočet daně, zajištění nabývacích  titulů apod.) dle bodu 5 a) 
tohoto usnesení. 

- ZO pověřilo starostu obce ke  zveřejnění záměru směny na úřední desce OÚ.  

- ZO schválilo prodej pozemků parc. č. 3088/6 a 3088/10 orná půda v k.ú. 
Ludgeřovice, obec Ludgeřovice zapsaných na LV č. 1765 u Katastrálního úřadu pro 
Moravskoslezský kraj, katastrální pracoviště Opava, formou výběrového řízení, jeţ 
provede společnost Ostravská aukční síň s.r.o., IČ: 483 92 812, se sídlem Ostrava, 
Poděbradova 909/41. 

 



- ZO schválilo podmínky a kritéria výběrového řízení pro zájemce o koupi výše 
uvedených pozemků, kterými jsou:  

-    nejvyšší nabídnutá kupní cena 

-    uzavření kupní smlouvy po splnění podmínek obsaţených Smlouvy o smlouvě 
budoucí, ve které bude uvedeno, ţe kupní smlouva o prodeji výše uvedených 
pozemků bude uzavřena aţ poté co zájemce připraví pozemky pro výstavbu 
tak, jak je uvedeno v urbanistické studii zpracované společností KANIA, a.s., 
č. 035/08. 

-   příprava území bude dokončena nejpozději do dvou let od podpisu smlouvy  
s vybranou developerskou společností  

-  ZO projednalo závěrečný účet obce Ludgeřovice za rok 2007 a vyjádřilo souhlas 

s celoročním hospodařením obce Ludgeřovice v roce 2007, a to bez výhrad.  

-  ZO schválilo rozpočtového opatření číslo 1, dle návrhu předloţeného ekonomkou 
obce. 

- ZO rozhodlo o záměru prodeje obecního pozemku parc.č. 1121 – zastavěná  
plocha, zbořeniště o výměře 47 m2 v k.ú. Ludgeřovice. 

- ZO pověřilo starostu obce ke zveřejnění záměru prodeje pozemku dle bodu ZO 8 
a) tohoto usnesení na úřední desce. 

- ZO uložilo starostovi obce, aby cena prodávaného pozemku dle bodu  ZO 8 a) 
tohoto unesení byla stanovena znaleckým posudkem, který nechá vyhotovit na své 
náklady ţadatel o odprodej.  

- ZO schválilo závěrečný účet Sdruţení obcí Hlučínska za r.2007 s vyjádřením 
souhlasu s celoročním hospodařením, a to bez výhrad.  

- ZO vzalo na vědomí Zprávu o výsledcích přezkoumání hospodaření dobrovolného 
Svazku sdruţení obcí Hlučínska za rok 2007. 

- ZO vzalo na vědomí Zprávu kontrolní a revizní komise SOH ze dne 25.3.2008 o 
výsledku kontroly hospodaření Sdruţení obcí Hlučínska za rok 2007. 

- ZO schválilo ve smyslu ustanovení § 39 odst.1 zákona o obcích záměr prodeje 
části objektu č.p. 600 (Obecní dům) na ul. Hlučínská a pověřuje místostarostku obce 
jako předkladatelku předloţit ZO ke schválení řádné podmínky a způsob prodeje.  

- ZO rozhodlo vyhlásit  osobností obce Ludgeřovice r. 2007 paní Evu Tvrdou a 
ocenit ji pamětním listem a finanční odměnou na příštím jednání ZO. 

 - ZO rozhodlo ocenit  Petra Coufala a Lukáše Raka  pamětním  listem ZO a finanční  
odměnou na příštím  jednání ZO.             

- ZO vzalo na vědomí zprávu starosty o průběhu jednání 11.zasedání ZO 
Ludgeřovice. 

Seznam návrhů, které zastupitelstvo projednalo, ale hlasováním nebylo přijato 
žádné usnesení : 

ZO rozhodlo o změně usnesení ZO č.5.5 a) ze 4.zasedání ZO konaného dne 
6.6.2007 ve smyslu, ţe se bude jednat o 4 stavební pozemky. 

ZO rozhodlo zařadit do programu jednání návrh Ing.Petra Baránka na zakoupení 
světelné tabule pro TJ Ludgeřovice.  



ŠKOLSTVÍ A KULTURA 

Na školní rok zůstanou pouze vzpomínky 

Aby dětem zůstaly na proţité chvíle ve školce pěkné vzpomínky, připravili jsme na 
závěr roku spoustu akcí. Děti jsou akční, mají rády změnu, a proto se neustále něco 
dělo. Nejen divadýlko, Zahradní slavnost, Den dětí, ale také výlety po okolí - Dětský 
ranč v Hlučíně, výstava medvídků v Hlučínském zámečku, mlsání zmrzliny, soutěţe 
a oblíbená noc ve školce. Úplně poslední den školního roku zůstávaly odváţné děti 
mezi námi aţ do rána. Připravili jsme pro ně vycházku aţ k rybníkům, děti plnily 
různé úkoly zdravotnicky zaměřené, učily se zvládat situace, se kterými se běţně 
nesetkávají, aby si dokázaly poradit i v kritických chvílích, nezapomněli jsme ani na 
občerstvení a dodrţování pitného reţimu. Po návratu následovala večeře, kterou 
jsme společnými silami připravili, sprchování, pohádka a šup do postýlek. Mysleli 
jsme, ţe děti budou unavené, ale neţ opravdu usnuly, musely si toho spoustu 
povyprávět - záţitků měly dost. Ráno jsme šli do obchůdku pro čerstvé pečivo, 
posnídali a čekali na rodiče. Všechny děti si převzaly diplomy a odměny a spokojeně 
zakončily tento školní rok. Prázdniny mají pouze děti, kolektivu zaměstnanců nadešel 
čas s přípravami na opravy, výměnu oken, malování. Aţ bude vše hotové a uklizené, 
nastane i pro nás čas odpočinku. Končí další školní rok, s některými dětmi a rodiči 
bylo loučení velice smutné, kdyţ se společně vídáte denně i tři roky, ukápne i nějaká 
ta slzička. Jedna etapa pro děti končí, nyní je čeká etapa další a hlavně delší. Do 
základních škol odešlo 9 dětí a dvě děti se přestěhovaly a tím také školku opustily. 
Uvolnilo se tedy 11 míst a i to bylo málo, protoţe poptávka po volných místech je 
daleko vyšší. Přijali jsme tedy pouze 11 dětí, abychom nepřekročili hranici 28 dětí a 
to musíme ţádat o udělení výjimky z počtu dětí Obecní úřad, abychom uspokojili co 
nejvíce rodičů. Po prázdninách s načerpanými silami se budeme těšit zase na naše 
malé kamarády, abychom společně proţívali hezké chvíle. Všem čtenářům přejeme 
hezký zbytek léta. Na fotografiích můţete vidět naše sportovce, školní výlet, noc ve 
školce - vycházka k rybníku a naši novou pergolku, kterou jsme vybudovali 
společnými silami za vydělané penízky z akcí. 

Za Mateřskou školu na Vrablovci Pavla Olšáková 

 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Sportovní odpoledne na hřišti TJ Ludgeřovice 

Ještě malé ohlednutí za měsícem červen, kdy se konala akce pro děti na hřišti TJ 
Ludgeřovice. 

SPORTOVNÍ ODPOLEDNE 

I kdyţ bylo 18. června velmi teplé nedělní odpoledne, naši malí sportovci se 
nenechali odradit a přišli na hřiště TJ, aby si opět po roce poměřili zdatnost, odvahu a 
vytrvalost při sportovních soutěţích. Uţ i ti nejmenší s doprovodem rodičů zkoušejí 
zatím jen odvahu, ale ti starší, ti uţ si vzájemně srovnávali počty získaných bodů. 
Soutěţe vyvrcholily během ve sprintu. Vedoucí této sportovní akce, paní Daniela 
Vjačková, celou akci velmi dobře zorganizovala. Pak odměňovala věcnými cenami a 
tradičním diplomem vítěze, kteří si vyzkoušeli co je to stát  "NA BEDNĚ".  S 
organizací pomáhaly ţeny i dívky z odd. ASPV ( asociace sport pro všechny ), ruku k 
dílu přidali i muţi, kteří pomáhali nanosit nářadí na plochu travnatého hřiště i 
komentátoři u mikrofonu. Toto vše dělají vţdy dobrovolníci, kteří mají stále vztah ke 
sportu, kdy sami kdysi aktivně sportovali a trávili volné chvíle na tomto, ( kdysi 
škvárovém ) hřišti. Doufáme, ţe i naše děti budou mít i v budoucnu vztah ke sportu, i 
kdyţ hned nemusí být mistři světa. 

Touto cestou děkujeme všem sponzorům, kteří přispěli na tuto akci.  

Nechyběl ani nezbytný kolotoč. Ke zpestření sportovního odpoledne se přidali i 
dobrovolní hasiči s ukázkou hašení poţáru. Opět odvaha a zdatnost naší mládeţe.  

Nu, kdo tam byl, ať posoudí sám. 

                                                                                                                                         
    Florková Irena – TJ Ludgeřovice 

  



Sponzoři : 
1. Stanislav Rumpa  
2. Jan Vjačka - plastová okna  
3. Jaroslav Škrob - potraviny Slavie  
4. Pavel Paskuda - elektro  
5. Lubomír Dočkal  
6. Jaromír Krejčí - řeznictví  
7. Kamil Kolenko  
8. Obecní úřad Ludgeřovice  
9. Karel Bukovský  
10. Věra Konečná 

 
 
 
 

Kaţdý začátek je těţký – pomáhá maminka 

 
 
 

1.místo – Miriam Bjalasová, 2.místo – Elen Špílová, 3.místo – Daniela Čedivodová 

 
 



 
 
A 

běţíme – jako o závod za bouřlivého povzbuzování díváků 

 
 
 

1.místo – Vojtěch Šafarčík, 2.místo – David Bala, 3.misto – Jan Körner 

 
 
 



 
 

1.místo – Kateřina Konečná, 2.místo – Kristýna Thielová, 3.místo – Tereza Fadrná 

 
 
 
 

1.místo – Marek Plaček, 2.místo – Tomáš Pchálek, 3.místo – Ondřej Liška 

 
 



 
 

1.místo – Petr Coufal, 2.místo – Jan Filáček, 3.místo – Ondřej Kolenko 
 

 
 

1.místo – Jana Coufalová, 2.místo – Michaela Pchálková, 3.místo – Simona 
Havlíková 

 

 
 
 
 



Domov sv.Mikuláše Ludgeřovice 

Dobrý den, 

zdravíme Vás z Domova sv. Mikuláše v Ludgeřovicích. 

Léto a prázdniny jsou právě v plném proudu a také my si uţíváme slunečních 
paprsků a letní pohody. 

Byli jsme pozváni paní Kocurovou na takový malý výlet k ní domů na zahradu. 

Pozváni to bylo opravdu velkorysé, jsme sice malý Domov, ale zase tak málo nás 
není. Rodina paní Kocurové nám umoţnila pobýt celé dopoledne u nich na zahradě u 
rybníka. Počasí si naše obyvatelky opravdu vymodlily, protoţe mezi deštivými dny se 
právě dnes ráno krásně vyjasnilo a sluníčko svítilo tak akorát. Pro všechny klienty a 
personál bylo připraveno pohoštění. Malá pravnučka paní Kocurové nám připravila 
také kulturní program v podobě ukázek vystoupení nejmenších maţoretek. Pozváni 
byli také sousedé a tak hlavně naše obyvatelky měly moţnost a příleţitost si opět 
popovídat se starými známými a zavzpomínat si. Přišla mezi nás také paní Anastázie 
Krokrová, roz. Tvrdá, které je 97 let a je nejstarší občankou Ludgeřovic. Překvapila 
nás svou vitalitou, optimismem a chutí do ţivota. Proţili jsme nádherné dopoledne, 
cítili jsme se jako na dovolené někde v jiţních Čechách, protoţe před našimi zraky se 
v rybníce koupaly kačenky, děti se plavily na lodičce a dokonce se nabídly povozit 
také nás sestřičky, coţ byl záţitek hlavně pro obyvatelé, kteří měli strach, ať se jim 
neutopíme, protoţe kdo by se o ně staral? Ale jeden obyvatel nám to prý přál, ať se v 
té vodě vymácháme.  

Paní Kocurové patří  velké poděkování stejně jako paní Šafarčíkové a celé rodině za 
laskavost, ochotu, pohostinnost a trpělivost. Díky Vám mohli naší obyvatelé opět 
proţít den mezi svými vrstevníky v přirozeném domácím prostředí a začlenit se tak 
do běţného ţivota v obci, jak byli zvyklí dříve. Opět se potvrdilo to, ţe dobří lidé ještě 
ţijí, ale málo se o tom mluví. 

Poděkovat chci také manţelům Vjačkovým, kteří se sami nabídli být nápomocni 
s převozem některých klientů. 

Všem přejeme krásné letní dny, zdraví a vitalitu paní Krokrové a kaţdodenní špetku 
optimismu, abychom nezapomněli, ţe radovat se můţeme i z maličkostí. 

 

                                                                       Za obyvatele Domova sv. Mikuláše               

                                                                                   Zuzana Pistovčáková 

 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Obtíže a záludnosti dopravy po ulici Lipová 

Nepočítáme-li chybějící chodník, lze uvést dvě významné skutečnosti, které 
znesnadňují provoz na této více neţ 500m dlouhé přímé a v současné době uţ 
hodně frekventované ulici v naší obci spojující ulice Hlučínskou a Vrabloveckou. Jsou 
to: 

- cca 200m dlouhý velmi strmý úsek se stoupáním (v opačném směru 
s klesáním) větším neţ 12%, 

- mostní kříţení se silnicí „Nová Hlučínská“ má omezený výškový profil 
nedostatečný např. pro velké kamiony. 

Asi 40m od mostu stojí v nejstrmější části ulice Lipová rodinný domek manţelů 
Machalových. Pan Jan Machala tu za více neţ 40 let , co zde bydlí, viděl a pomáhal 
odstraňovat následky řady nehod a dopravních komplikací. Např. v první polovině 
šedesátých let minulého století jednou na podzim po setmění usnul na fůře taţené 
koňmi při jízdě s kopce po Lipové jeden ludgeřovický sedlák, nezabrzdil proto vůz, 
povoz se prudce rozjel, koně se ve cvalu netrefili pod most, vyjeli s vozem aţ na 
vrchol náspu tehdejší tramvajové tratě a zůstali stát na kolejích. Tehdy manţelé 
Machalovi dělali na svém novém domku fasádu, byla tu proto řada chlapů, ti přiběhli 
na pomoc, odvedli koně i vyděšeného sedláka, rozebrali a po částech snesli povoz 
s kolejí zpět dolů na vozovku. 

Jak říká pan Machala, v posledních letech se zde, někdy i několikrát v měsíci, 
opakuje stejná situace. Ze směru od Hlučína odbočí do ulice Lipová kamion  
z daleka, jedoucí např. do firmy HP-TREND. V lepším případě řidič neznalý místní 
situace zaregistruje před mostem dopravní značku omezeného výškového profilu, 
zastaví a začne couvat zpět na ulici Hlučínská, coţ není s kamionem a bez 
pomocníka nic jednoduchého ani bezpečného. Zejména manévr zatočení zpět na 
Hlučínskou je nebezpečný pro všechny, kteří zde právě projíţdějí. V horších 
případech, které se ale také pravidelně několikrát za rok opakují, si řidič kamionu 
značky výškového omezení buď nevšimne nebo se nechá svést viditelně 
dostatečnou výškou na své straně mostu a nedojde mu, ţe vzhledem k enormnímu 
stoupání vozovky je na opačné straně mostu průjezdný profil o půl metru niţší. Vjede 
pod most a narazí karoserií či plachtou o mostní konstrukci, poškodí si auto a zjizví 
podhled mostu (viz aktuální snímek otřískaného mostního podhledu). 

Dopravní značky, jak je vidět na snímcích, sice jasně omezují průjezd vozidel vyšších 
neţ 3,6m, a to jak před odbočením z ulice Hlučínská (dokonce dvakrát), tak i těsně 
před mostem. Dopravní značka  na ulici Hlučínská  před křiţovatkou s ulicí Lipová 
také jasně vyznačuje, ţe na Vrablovec je za 900m další odbočka, výše popsané 
nebezpečné situace se přesto stále pravidelně opakují.  Asi k tomu přispívá únava 
řidičů po dlouhých jízdách (kamiony sem často přijíţdějí např. z Litvy), asi pak někdy 
správně nevyhodnotí všechny dopravní značky a nechají se svést jasnou směrovkou 
„Vrablovec“ těsně před křiţovatkou, snad by bylo lepší tuto směrovku odsud odstranit 
a umístit ji před křiţovatkou u motelu TAXI, kde naopak v současné době ze směru 
od Hlučína chybí. 

AV.   

Poznámka: Text v rámečku omylem v tištěné verzi Zpravodaje chybí 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



SPOLEČENSKÉ ORGANIZACE SE PŘEDSTAVUJÍ 

 
Firefighters Challenge 2008 

 
Tak jako kaţdým rokem, i letos pořádá jednotka sboru 
dobrovolných hasičů z Ludgeřovic soutěţ o nejlepší „ţeleznou“ 
dvojici hasičů. I tentokrát budou jistě k vidění okamţiky vypětí, 
nervozity, radosti z dokončení i únavy v cíli. 
Opět se podařilo díky náklonnosti ředitelky ZŠ Ludgeřovice Mgr. 
Piprekové vytýčit trať ve zdejším školním sportovním areálu. 
V plném zásahovém ustrojení se tak představí dvojice hasičů, na 

které čeká několik disciplín, které na sebe bez odpočinku navazují v jednu dráhu. 
Tak, aby se na tento závod nedalo připravit, mění se jako kaţdým rokem rozmístění 
překáţek a některé disciplíny k plnění. Tradiční ovál sportoviště bude rozšířen a bude 
se z něj v rámci některých disciplín sbíhat. Soutěţí se bez dýchací techniky, nutná je 
pouze vlastní zásahová ústroj a soutěţ je otevřená pro hasiče všech druhů jednotek.  
První výraznou změnu prodělal start, který bude přesunut blíţe školní budově. Díky 
tomu vznikla nová disciplína, běh s hadici smotanou v „harmonice“ na vrchol kopce. 
Zpestřením bude rovněţ oblékání přímo v rámci závodu, kdy se nutné pro splnění 
první disciplíny dostrojit se zásahovým kabátem, rukavicemi a přilbou 
v improvizované šatně. Další disciplíny jiţ budou zaměřeny na sílu. U bariery bude 
opět moci dvojice vyuţít ţebříku, při jehoţ pouţívání vzniká časová prodleva. 
Závěrečným úkolem bude shoz špalku ze stojanu pomocí trhacího háku, čímţ se 
zastaví elektronická časomíra.  
Pokud Vás výše popsané řádky zaujaly, neváhejte a podpořte svou účastí toto 
hasičské zápolení. Očekává se nejen republiková, ale jiţ mezinárodní účast. Na 
nejlepších pět opět čekají ceny a odměny, vítězí však opět všichni, kteří na konci 
shodí špalík na zem. Občerstvení a zdravotnická sluţba bude nezbytnou součástí 
akce. 
Datum konání:  30.8.2008 
Místo: Ludgeřovice, v areálu Základní školy  
Začátek závodu: 14:30 hod.  
Srdečně zve realizační tým celé soutěže. 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



ČR - Bělorusko 3 : 1 

Ve čtvrtek 26.června 2008 zněla z amplionů na hřišti naší TJ Česká a Běloruská 
hymna. Důvod?! Kvalifikace na fotbalové EURO žen mezi ČR a Běloruskem! Tak 
významný sportovní den - pod záštitou UEFA, FIFA a ČMFS v Praze - to tady ještě 
nebylo. A věřte mi, stálo to mnoho úsilí a hodin intenzivní práce nejen manuální, ale i 
papírové, aby vše bylo dle regulí a směrnic. V podstatě, nic se nelišilo od organizace 
kvalifikačních utkání na EURO 08 v Rakousku a Švýcarsku, jen v kolonkách a na 
všech plakátech či v rozhl. hlášeních bylo psáno a znělo: Místo utkání - areál TJ 
LUDGEŘOVICE. 

Náš areál splnil ta nejpřísnější měřítka a kritéria, z úst činovníků i samotného 
sekretáře fotbalu ţen p. Muţíka zazněla jen slova chvály a uznání. Trenér naší 
reprezentace p.Ţovinec byl spokojen nejen s vývojem utkání a samotným výsledkem, 
ale hlavně s fotbalovou kulisou, kterou vytvořilo cca 1000 diváků. Zná náš areál jiţ 
pár let a pochvaloval si, ţe tak důleţitý meč se odehrál právě u nás. 

Průběţný čas i výsledek jsme mohli jiţ sledovat na nové časomíře, kterou si TJ 
zaplatila sama a p.Vjačka Milan , Gajdečka Jindřich,ing. Baránek Petr se postarali o 
zabezpečení její instalace (výkop.práce, poloţení el.kabelů, zabetonování základové 
desky) a naši senioři - bratři Dočkalové o svaření nosné konstrukce.  

Konec dobrý-všechno dobré, naše děvčata splnila role favoritek, vyhrála 3 : 1 a 
houkající autobus, jeţ odváţel spokojené hráčky v podvečer na hotel, přehlušil ještě 
jednu silnou ránu: padající kámen z mého srdce a já mohl po mnoha dnech znaven, 
ale spokojen vydechnout a říci: 

Díky všem, jeţ malou či velkou měrou přispěli k zdárnému průběhu a organizaci této 
akce. Kdo mne zná ví, ţe kvalifikace byla otázkou cti a hrdosti-dokázat, ţe to 
zvládnem. Děkuji panu Vjačkovi Jiřímu-správci areálu, OU, sběračům míčů, 
pokladníkům u hl.vchodu, všem dobrovolníkům z řad pořadatelů, majiteli sanitního 
vozu, hasičům a policii ČR. 

                                     Helmut Šafarčík - předseda TJ Ludgeřovice 

 

Obrázky z mezistátního fotbalového utkání na hřišti TJ Ludgeřovice 

Ve čtvrtek 26. června 2008 se na ludgeřovickém hřišti utkalo reprezentační fotbalové 
druţstvo ţen ČR s reprezentačním druţstvem Běloruska a to v rámci kvalifikace na 
mistrovství Evropy.  Bylo to mezistátní utkání se vším všudy. Přijela delegátka FIFA 
z Ukrajiny, rozhodčí z Norska a představitelé ČMFS. Hrály se hymny. Utkání 
sledovalo přibliţně 1000 diváků.  Hrál se pěkný fotbal s velkým nasazením, české 
hráčky vyhrály 3:1.  TJ Ludgeřovice se úlohy hostitele utkání zhostila na jedničku. Byl 
to v Ludgeřovicích zdařilý fotbalový svátek.  



 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Vyzdobená tribuna před zahájením utkání 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

České reprezentační „ţenstvo“ při státních hymnách 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Losování před zahájením utkání 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Začalo se hrát 

 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Překonaná obrana Běloruska před třetí brankou 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Radost po zápase 
 

AV. 
 

 



INFORMACE A OZNÁMENÍ 

 

Víceúčelové hřiště na Vrablovci v provozu od 1.8. 2008. 

Víceučelové hřiště na Vrablovci  je určeno především pro bezúplatné sportovní vyţití 
dětí a mládeţe , navštěvující školská zařízení v obci Ludgeřovice. Hřiště je rovněţ 
určeno pro sportovní vyţití široké veřejnosti, a to za úplatu, jejíţ výši stanovila rada 
obce Ludgeřovice. 

Na hřišti je povoleno provozovat tyto sportovní aktivity: tenis, volejbal, nohejbal a 
floorball. 

Hřiště je provozováno denně od 15.4. do 15.10. od 9.00 hod. do 18.00 hod. 

Poplatky za pronájem: děti do 15 let – zdarma, 

důchodci nad 60 let, studenti a učni – 50,- kč/hod. za kaţdou                                            
započatou hodinu 

                                     dospělí – 100,- kč/ hod. za kaţdou započatou hodinu 

Pronájem hřiště se sjednává telefonicky se správcem hřiště  

p.Pavlou Olšákovou, tel.737 735942     

 

               

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 



SPORT 

Zhodnocení fotbalové sezóny TJ Ludgeřovice 2007/08 

Opět po roce vám nabízíme krátké zhodnocení činnosti jednotlivých fotbalových 
druţstev. 

Naše A muţstvo obsadilo v krajské soutěţi 1.B třídy pod vedením Aleše Smolky, 
Daniela Lischky a na jaře také Jana Kučery celkově 2. místo, kdyţ nasbíralo celkem 
60 bodů při skóre 69:23. Po posílení o zkušené hráče a doplnění vlastními dorostenci 
se očekával útok na příčky nejvyšší. Hráli jsme útočný, pro diváky velice pohledný a 
atraktivní fotbal. Na druhé straně však šest remízových utkání a dvě poráţky 
s předními celky soutěţe znamenaly ztráty právě těch bodů, které v konečném 
součtu znamenaly ztrátu moţnosti postupu do 1.A třídy. Po letní přípravě, doplnění 
kádru a změnách v realizačním týmu se pokusíme bojovat o postup i v nové sezóně. 

Náš dorost se umístil v krajské soutěţi pod vedením trenérů Kamila Kolenka a Jardy 
Mudrocha na 8. místě s 37 body a skóre 51:55. Toto umístění lze brát jako úspěch. 
Nově vytvořený tým s méně zkušenými hráči především na podzim podával dobré 
výkony. Na jaře se muţstvo trápilo střelecky, v některých utkáních chyběla také 
kázeň. Několikrát zbytečně prohrálo doma i venku a výsledkem je nejslabší jarní 
umístění. 

Starší ţáci pod vedením Borise Havlíka, Pavla Ondruše a Jiřího Janečky obsadili 
v krajské soutěţi 3. místo se 40 body při skóre 83:43. Výsledek hovoří za vše, byla to 
nejlepší ţákovská sezóna v historii klubu. Výborná parta kluků, kteří drţeli při sobě 
jako tým a velmi šikovný realizační tým zajistili tento úspěšný výsledek. 

Mladší ţáci ve stejné soutěţi obsadili konečné 10. místo s 16 body a skóre 33:79. 
Podzim se vůbec nepovedl a do jarní části jsme vstupovali na posledním místě. 
Dobrá zimní příprava zakončena tradičním zimním turnajem, sponzorsky zajištěným 
panem. J. Piatkem, signalizovala zlepšení. Na jaře se tento trend potvrdil a dobré 
výkony nás posunuly na 10. místo. Tento výsledek je maximem mladších ţáků 
v krajské soutěţi. 

B druţstvo muţů v městském přeboru obsadilo pod vedením trenérů Vladimíra 
Coufala a Jiřího Konetzného 9. místo s 29 body a skóre 43:64. Výsledek muţstva 
odpovídá tomu, v jakém sloţení hraje. Při doplnění náhradníky z „áčka“ a vlastními 
dorostenci byly výsledky slušné, v opačné  případě často velmi špatné. 

Starší přípravka (benjamínci) obsadila v městské soutěţi minikopané 4. místo s 19 
body a skóre 40:27. V tomto soutěţním ročníku vyvrcholila zhruba 5-letá práce 
s dětmi ročníku 1997 a mladšími. Na současném týmu je jiţ vidět velký potenciál pro 
budoucí fotbalový vývoj. Věříme, ţe při správném vedení budou dnešní benjamínci 
platnými hráči v dalších ţákovských kategoriích.  

Závěrem dovolte poděkovat všem hráčům, trenérům, sponzorům a především vám – 
našim fanouškům, pro které se fotbal hraje. Zvláštní poděkování za spolupráci a 
podporu patří obci Ludgeřovice.  

Přejeme pěknou dovolenou, příjemné prázdniny a 9.8.2008 se těšíme opět na 
společné setkání na našem hřišti při zahájení sezóny 2008/09. 

      Oddíl kopané TJ Ludgeřovice 

 



Malé upozornění pro rodiče:   

Přiveďte své děti narozené v letech 1999, 2000, 2001 do našeho fotbalového areálu. 
Čekají na ně nejen naši trenéři, ale především fotbalové zázemí, krásný trávník a 
sportovní vybavení. Chceme vychovávat další dobré fotbalisty. 

Trenéři Alan Jančík, Reinhold Lukáš, Michal Hrubý 

 

Tištěná verze zpravodaje dále obsahuje: 

- Rozlosování krajských soutěží našich družstev v podzimní části soutěže 
2008/09. 

- Jízdní řád autobusů linky 94. 

- Informace Obce Ludgeřovice občanům o kontaktech a úředních hodinách 
obecního úřadu a knihovny. 

A. Vjačka 
 
 

 

 

 

 

 

 


